
 

 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti 
 
Številka: 0653-04/12-7/2               OSNUTEK 
Ljubljana, 25. 4. 2013                                                                                          
                                                                                                       

Z A P I S N I K  
 

7. seje Interesne skupine negospodarskih dejavnosti, ki je potekala v sredo, 24. aprila 2013, 
v sobi 209/II, v prostorih parlamenta Republike Slovenije, Tomšičeva 5, Ljubljana. 
 
Seja se je pričela ob 12.00 uri in zaključila ob 14.00 uri.  
 
PRISOTNI: 

 vodja interesne skupine: mag. Darija Kuzmanič Korva, 

 člani interesne skupine: Mitja Bervar, dr. Zoran Božič, dr. Janvit Golob, in mag. Peter 
Požun. 

 
OPRAVIČENO ODSOTEN: 
- član: dr. Radovan Stanislav Pejovnik.  
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Marjan Maučec, mag. posl. ved, sekretar Državnega sveta 
- Nevenka Pacek, vodja Finančno kadrovske službe Državnega sveta 
- dr. Dušan Štrus, vodja Službe za pravne in analitične zadeve Državnega sveta. 
 
Sejo je sklicala in vodila vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva. 
 
Dnevni red: 

 
1. Realizacija Zakona o dopolnitvi Zakona o funkcionarjih v državnih organih 
 
2. Razno. 
 

Ad 1) 
 
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je pojasnila, da so vsi prisotni člani na 
6. seji interesne skupine izrazili željo, da bi se sestali na posebni seji interesne skupine, na 
kateri bi sekretar Državnega sveta natančneje obrazložil finančno sliko v Državnem svetu, 
razporeditev sredstev znotraj proračuna Državnega sveta in znotraj konta materialnih 
stroškov, nov sistem plačila za delo državnih svetnikov ter s tem povezano gradivo, ki je bilo 
obravnavano na 8. seji Kolegija Državnega sveta (točka Realizacija Zakona o dopolnitvi 
Zakona o funkcionarjih v državnih organih).  
 
Član interesne skupine in predsednik Državnega sveta Mitja Bervar je poudaril, da se mu zdi 
smiselno, da se o omenjenem gradivu razpravlja tudi po posameznih interesnih skupinah in 
ne samo na kolegiju, tako da bodo vse državne svetnice in vsi državni svetniki dobro 
seznanjeni z rešitvami in finančno situacijo. Pojasnil je tudi, da je kolegij Državnega sveta o 
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primernem načinu realizacije Zakona o dopolnitvi Zakona o funkcionarjih v državnih organih 
(ZFDO-F) intenzivno razpravljal, prav tako o pobudi dr. Zorana Božiča, da bi se uvedlo 
pavšalno plačilo, a slednje ni podprl.  
 
Sekretar državnega sveta Marjan Maučec je članom interesne skupine podrobneje povzel 
aktivnosti in razloge za način realizacije ZFODO-F in skupaj z vodjo Finančno-kadrovske 
službe Nevenko Pacek članom interesne skupine podrobneje predstavil gradivo v zvezi s 
proračunom Državnega sveta za 2013 in 2014, in odgovoril na njihova vprašanja v zvezi s 
podrobnejšim razrezom materialnih stroškov, možnosti prelivanja sredstev med posameznimi 
konti, ureditvijo povračila izgubljenih finančnih sredstev za obdobje od pričetka mandata pa 
do uveljavitve Zakona o funkcionarjih v državnih organih, o primerjavi zagotovljenih sredstev 
za delovanje Državnega sveta za leta 2012, 2013 in 2014 in o delovanju, stroških ter 
predvidenih spremembah v okviru Službe za odnose z javnostmi, promocijo in protokol, 
zagotavljanju snemanja sej delovnih teles in ostalih dogodkov v Državnem svetu. 
 
Vodja interesne skupine mag. Darija Kuzmanič Korva je opozorila na to, da je bilo na 8. seji 
Kolegija Državnega sveta izpostavljeno dejstvo, da delo državne svetnice ali svetnika ne 
zajema samo udeležbe na sejah, ampak tudi priprave nanjo, sodelovanje z volilno bazo ter 
delo na terenu, zato bi bilo tudi to potrebno upoštevati pri določanju plačila za delo državnih 
svetnikov. Sekretar Državnega sveta je pojasnil, da je bilo to dejstvo pri opredelitvi višine 
plačila za delo upoštevano.  
 
Interesna skupina je opravila tudi razpravo o številu rednih sej komisij in interesnih skupin v 
posameznem mesecu ter številu točk, ki se obravnavajo na posamezni seji. Pri tem je bilo 
izpostavljeno stališče, da je potrebno slediti načelu zagotavljanja visoke kvalitete sej, tako da 
se temu prilagodi obravnavana vsebina in število točk na posamezni seji. Mag. Peter Požun 
je opozoril na to, da se seje posameznih komisij med seboj razlikujejo (razlike v povprečnem 
trajanju posameznih točk, različno število udeležencev s strani civilne družbe, intenzivnost 
razprave itd.), kar je potrebno upoštevati pri predvidevanjih o številu sej komisij v 
posameznem mesecu ali letu.  
 

Ad 2) 
 
Interesna skupina je razpravljala o nujnosti pozitivne promocije Državnega sveta, 
predvidenih kadrovskih spremembah na področju odnosov z javnostmi ter promocijo ter s 
tem povezano racionalizacijo dela v okviru obstoječe Službe za odnose z javnostmi, 
promocijo in protokol, o času, ki je potreben za to, da se v javnosti doseže pozitivne premike 
glede zaznave vloge posameznega državnega organa v družbi, o vlogi državnih svetnic in 
svetnikov pri grajenju pozitivne podobe Državnega sveta, o nujnosti krepitve dobrega imena 
tudi v mednarodnih stikih ter o možnosti, da se doseže, da bodo vsaj ključni dogodki v 
Državnem svetu predstavljeni na nacionalni RTVSLO3. Glede na to, da ima slednja javno 
pooblastilo in so ji na podlagi slednjega dodeljena tudi določena namenska sredstva za 
pokrivanje dogodkov v parlamentu, torej tudi v Državnem svetu. Predlagano je bilo, da se 
RTVSLO3 ponovno pozove k aktivnemu sodelovanju in da se ob izteku pogodbe s trenutnim 
ponudnikom storitev snemanja ob koncu leta 2013 pozove tudi RTVSLO3 k oddaji ponudbe.  
 
Z namenom racionalizacije stroškov, zlasti kar se tiče količin gradiva v tiskani obliki, ter 
prehoda na elektronsko verzijo poslovanja je mag. Darija Kuzmanič Korva predlagala 
razmislek o možnosti nabave tabličnih računalnikov za državne svetnice in svetnike. 
 
Glede na sodne postopke v zadevi »Maučec«, je sekretar Državnega sveta članom interesne 
skupine podrobneje pojasnil okoliščine v zvezi z neplačanimi davčnimi obveznostmi in 
zagotovil, da bo zadeve uredil v roku meseca dni.  
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Interesna skupina je bila seznanjena z odgovorom vodstva Državnega sveta v zvezi z njenim  
predlogom za povečanje števila rednih sej Državnega sveta v posameznem mesecu, ki ga je 

oblikovala na 6. seji 17. aprila 2013. V slednjem vodstvo ocenjuje, da dosedanje seje 

Državnega sveta niso bile predolge. V skladu s poslovniškimi obveznostmi ima Državni svet 
na dnevnem redu tudi mnoge točke (poročila, seznanitve, predstavitve, odobritev zapisnikov, 
pobude in vprašanja državnih svetnic in svetnikov), ki zahtevajo praktično le glasovanje in 
minimalno podaljšajo dolžino zasedanja. Tovrstnih je bilo veliko na zadnjih dveh sejah 
Državnega sveta. V primeru večjega števila predlogov za obravnavo dokumentov s strani 
komisij Državnega bi se sicer lahko povečalo število sej Državnega sveta, vendar vodstvo 
kljub temu ocenjuje, da dva sklica redne seje Državnega sveta mesečno ne more postati 
avtomatizem, saj ima tudi Državni zbor samo eno sejo na mesec.  
 
V nadaljevanju razprave o poteku sej Državnega sveta so člani interesne skupine izpostavili 
pomanjkanje časa za preučitev amandmajev, ki so v odločanje predloženi med samo sejo 
Državnega sveta, še zlasti, če so vloženi tik pred zaključkom razprave o posamezni točki. Na 
podlagi razprave je bila oblikovana pobuda interesne skupine negospodarskih dejavnosti za 
spremembo 72. člena Poslovnika Državnega sveta, ki je bila naslovljena na predsednika in 
sekretarja Državnega sveta in se glasi: 
 
»Interesna skupina negospodarskih dejavnosti je na 7. seji 24. aprila 2013 opravila razpravo 
o ustreznosti trenutne ureditve postopka vlaganja amandmajev k predlogom aktov 
Državnega sveta, ki ga ureja 72. člen Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 
73/09 in 101/10).  
 
Interesna skupina negospodarskih dejavnosti na podlagi razprave daje pobudo, da se preuči 
možnost spremembe 72. člena Poslovnika Državnega sveta, in pri tem predlaga sledeči 
način: 
 
V prvem odstavku 72. člena Poslovnika Državnega sveta se besedilo »in sicer do konca 
obravnave zadeve, na katero se nanaša predlog akta« nadomesti z besedilom »ki morajo biti 
vloženi najkasneje eno uro pred pričetkom seje«.  
 

Obrazložitev: 
 

Interesna skupina negospodarskih dejavnosti ugotavlja, da je ob odločanju o vloženih 
predlogih amandmajev na preteklih sejah Državnega sveta, zaradi poznega vlaganja 
amandmajev (tik pred zaključkom točke) prihajalo do situacij, ko državne svetnice in svetniki 
niso imeli dovolj časa za preučitev vsebine vloženih amandmajev in njihovih posledic. 
Glasovanje o določenih amandmajih je bilo zato izvedeno brez nujno potrebnega razmisleka 
ali opravljene razprave o smiselnosti oziroma posledicah.  
 
Interesna skupina meni, da bi se moralo državnim svetnicam in svetnikom zagotoviti dovolj 
časa za preučitev amandmajev k predlogom aktov, še zlasti takrat, ko je vloženih 
amandmajev več in je zato potrebno še posebej paziti na njihovo medsebojno usklajenost. 
Zato predlaga spremembo ureditve v 72. členu, ki čas za vlaganje amandmajev omejuje.   
 
Predlog interesne skupine za omejitev časa za vlaganje amandmajev na najkasneje uro pred 
pričetkom seje, med drugim temelji tudi na dogovoru, sprejetem na 4. seji Kolegija 
Državnega sveta, dne 25. 2. 2103, v okviru 1. točke dnevnega reda (Priprava na sejo 
Državnega sveta). Z namenom izogibanja časovnim stiskam na sejah Državnega sveta je 
takrat predsednik Državnega sveta vodje interesnih skupin prosil, da v bodoče pred sejami 
Državnega sveta vse seje interesnih skupin zaključijo svoje delo do 12. ure in tudi 
pravočasno oddajo amandmaje. Tako naj bi imela tudi strokovna služba dovolj časa za 
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pripravo materialov za sejo. Vodje interesnih skupin so na seji zagotovili, da se bodo 
navodila držali.  
 
Interesna skupina je bila seznanjena, da je razprava o ostrejši omejitvi roka za vlaganje 
amandmajev potekala že v prejšnjem mandatu Državnega sveta, ob pripravi nove, sedaj 
veljavne verzije poslovnika, zato bi jo kazalo ponovno odpreti in premisliti o drugačni ureditvi 
tega vprašanja.«           

* * * 
 

Pobuda je bila poslana v vednost namestniku sekretarja Državnega sveta Primožu Hainzu, 
vodji Službe za pravne in analitične zadeve dr. Dušanu Štrusu ter vodji Službe za odnose z 
javnostmi, promocijo in protokol Mateji Poljanšek. 
 
 
 
 
Nuša Zupanec                                                             Mag. Darija Kuzmanič Korva 
sekretarka interesne skupine                                      vodja interesne skupine        


